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Geachte leden van de raad, 
 
Hierbij wil ik mijn zorgen met jullie delen over het bedrijf Sport met Beleid. Dit bedrijf die sport 
begeleiding aanbiedt aan mensen die tussen de fysiotherapie en de reguliere sport invallen. Dit 
bedrijf was tot voor kort gevestigd aan de Spinbaan 1b-4, achter 53graden noord. Begin dit jaar 
opende het zijn deuren op het bedrijventerrein, net als alle andere sportscholen op Texel. De 
grotere sportscholen op Texel zijn te vinden op de verschillende bedrijventerreinen, eentje in 
Oudeschild en twee in Den Burg waaronder een zelfs op hetzelfde bedrijventerrein. Helaas heeft dit 
bedrijf zijn deuren moeten sluiten aangezien het niet voldoet aan de bestemming en handhaving 
heeft gekregen en de gemeente niet wil meewerken aan het verzoek om een tijdelijke ontheffing 
hiervoor te verlenen voor de komende 5 jaar, zodat het bedrijf kan groeien en zich bewijzen 
waarna het geen startend bedrijf meer is en of mee kan naar het gezondheidscentrum of wanneer 
dit niet haalbaar is naar een eigen meer geschiktere locatie. 
 
Verhaal van , mijn zoontje , van inmiddels 13, sport nu al een aantal jaar onder 
begeleiding van Sverre naar grote tevredenheid van ons allemaal, maar vooral van .  
sport ook gewoon bij een sportvereniging, maar heeft lichamelijke problemen die extra aandacht 
nodig hebben. Hiervoor liep hij eerst bij de fysiotherapie, maar dit sluit gewoon minder aan bij de 
belevingswereld van een toen 8-jarige. Na nog een tijd goed door  van 
Oefentherapie Texel geholpen te zijn is in goed overleg, om  meer uitdaging en sportplezier 
te kunnen bieden, gekozen om onder begeleiding van Sverre te gaan sporten om zijn lijf te 
verstevigen op de specifieke plekken waardoor zijn lichamelijke problemen minder worden. Hij ging 
wekelijks met veel plezier naar Sverre toe en zijn klachten zijn afgenomen, maar zullen nooit 
weggaan. Hierdoor is deze duurzame samenwerking essentieel. Wanneer Sverre nu wegvalt weten 
wij niet waar we dan terecht kunnen. Hierdoor zullen zijn klachten weer gaan toenemen en zal hij 
op latere leeftijd de gevolgen hiervan krijgen. 
 
Zelf ben ik ook sinds kort aan het sporten in een groepje bij Sverre. Ik heb jarenlang 
revalidatietraining gehad van . Helaas is ze minder gaan werken en is dit 
weggevallen. Via omzwervingen en verschillende andere sporten ging mijn lijf telkens weer 
achteruit en kwam ik bij therapie Wolf terecht. Hier ben ik goed geholpen en weer zover getraind 
dat ik het aandurf om een stapje verder te gaan en in een groepstraining durf te stappen bij 
Sverre, natuurlijk in goed overleg met de fysiotherapeut. We sportte in een klein groepje onder 
begeleiding van Sverre. Mensen die allemaal niet in het reguliere circuit terecht kunnen. Na het 
sporten namen we gezamenlijk nog een dip in het ijsbad wat ons herstel bevorderde. Wat moeten 
wij nu als Sverre niet meer door mag gaan met zijn bedrijf. Waar moeten we dan heen? Een 
gewone sportschool is geen plek voor ons en we zijn ook veel te jong voor 65+sporten. 
 
Sverre vulde een gat op tussen de regulieren sporten en de zorg. Hij zorgde ervoor dat heel veel 
mensen weer aan het sporten gingen, gezonder werden en minder zorg nodig hadden. Als Texel 
zich wil profileren als sporteiland met een vitale samenleving, dan snap ik niet waarom er op Texel 
geen plaats is voor dit mooie bedrijf wat hier een grote bijdrage aan leverde. 
 
Ik ga er vanuit u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. Mochten er nog vragen zijn dan hoor 
ik dat graag via onderstaande gegevens.  
 
 

Met vriendelijke groet, 


